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Verslag Algemene Ledenvergadering  
 

gehouden op maandagavond 31 oktober 2022 om 20.00 uur 
in de kantine van tennisvereniging De Skarslach 
 

Aanwezig: 
 

Bestuur:  Wilco Kuipers, Pieter de Lange, Anetta de Jong, Remco Burger, Nienke 

Plantinga 

Gemeente: Jan Willem Verbeek (dorpencoördinator), Thijs Maat (raadslid KFM),  

 Bauke de Wolff (raadslid CDA), Janke de Vries (FNP)  

Gasten:  Wim Warnar (dominee), Marloes Hoving (de Kear), Evelyn Stoffer (de 

Kear), Wouter Leijen (Vreugdenhil) 

Leden:  Nico de Vries, Germ Boelsma, Herre de Lange, Hennie Speerstra-de Graaf, 

Piet Siemonsma, P.h. van der Meer, Henk de Wolff, Ria de Wolff, Janke 

Diderch, Nico Agricola, Kees Agricola, Susan Luinenburg, Edwin 

Luinenburg, Johnny Luinenberg, H. Hoen, Klaas Vierstra, Dirk de Veen, 

Rintsje Hoekstra, Herman de Leeuw, Ineke van Bruggen, Jacob Mink, 

Coenraad van Meekeren, Djaloeka Griep, Jaap Hanje, Menno Hanje, Barteld 

Minnesma, Leeuwe de Boer, Esther Beneker, René Zwaan, Harm de Boer 

(Stringen), Theo Flapper, R. Nagelhout, M. de Lange.  

 

Afwezig met kennisgeving:  

  Roel Dijkstra, Klaas Samplonius (wijkbeheer), Ineke Swart (raadslid PvdA), 

  Sytze Holtrop (fractievoorzitter CU) 

 

 

1. Opening en mededelingen 
Wilco Kuipers, voorzitter van Plaatselijk Belang Scharsterbrug heet alle leden van harte 

welkom, als ook onze dorpencoördinator van de gemeente De Fryske Marren, de 

aanwezige raadsleden en overige genodigden.  

 

Huishoudelijke mededelingen:  
 De koffie en thee wordt aangeboden door Plaatselijk Belang 

 Er gaat een presentielijst rond 
 
 

2. Vaststelling agenda 
De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld.  

 
 

3. Verslag vorige ALV vergadering 2020 
Het verslag wordt vastgesteld, er zijn geen inhoudelijke opmerkingen over het verslag. 
Harm de Boer merkt wel op dat de gemeente zeer snel heeft gereageerd op de opmerking m.b.t. 
fietspad in de vorige ALV. 14 dagen later stond er ook een schrikhek. Geweldig dat er zo snel werd 
gereageerd door de gemeente. Het fietspad  op zich is nog (steeds) niet goed.  
 
 

4. Financieel verslag 2021 (is uitgereikt in de vergadering) 
Penningmeester Pieter de Lange doet verslag van de financiële zaken. 

Het financieel verslag is opgemaakt door administratiekantoor Wijnja. Ook heeft er 

inmiddels een controle door de kascommissie plaatsgevonden, waarover later meer. 

Het was financieel gezien geen bijzonder jaar. “Het is bijna een duplicaat van het jaar 

ervoor”.  Mede vanwege corona is er niet veel gebeurd en is er ook niet heel veel 

uitgegeven.  

 

De € 20.000,- reservering voor uitbreiding van de tenniskantine, schuift door naar 2023.   
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5. Verslag kascommissie (Roel Dijkstra en Herman de Leeuw)  
Roel Dijkstra is verhinderd voor de ALV. Herman de Leeuw doet daarom verslag van de 

bevindingen van de kascommissie. De kascommissie geeft aan dat de boekhouding van 

de Penningmeester er keurig uitziet. De kasboeken zijn gecontroleerd, er zijn 

steekproeven gedaan en zij hebben geen onregelmatigheden kunnen vinden. De 

kascommissie heeft vervolgens de financiën goedgekeurd.  

 

Wilco bedankt de kascommissie.  

Door instemming van de ledenvergadering met het gevoerde bestuur, wordt decharge 

aan het bestuur verleend.  
 

 

6. Benoeming reserve kascommissie lid 
Aftredend is Roel Dijkstra.   

Kascommissie voor 2023: Herman de Leeuw en Ria de Wolff. Laatstgenoemde is op de 

ALV van 2021 benoemd tot kascommissie lid. 

Nieuw reserve kascommissie lid: René Zwaan.  
 
 

7. Bestuursverkiezingen 
Het bestuur stelt voor Nico de Vries te benoemen als bestuurslid. Er hebben zich geen 

tegenkandidaten gemeld.    

Nico wordt benoemd als algemeen bestuurslid voor tenminste 3 jaar. 

 

Daarnaast is er nog een vacature binnen het bestuur. Een oneven aantal heeft ook de 

voorkeur. Ook zou het huidige bestuur graag iemand willen toevoegen aan haar bestuur 

van de “Jouster kant van de brug”. Wilco doet hierbij een oproep aan de aanwezige leden 

om mee te denken over een mogelijke kandidaat.     

 

 

8. Terugblik, lopende zaken en jaarplan 2023  
Wilco Kuipers geeft namens het bestuur een samenvatting en opsomming van 

activiteiten waar het bestuur bij betrokken c.q. aanwezig is (geweest).  

Ook als bestuur hadden we in het afgelopen jaar nog gedeeltelijk te maken gehad met de 

beperkingen vanuit de coronamaatregelen.   

 

Wat is er gebeurd in 2021/2022?  

 Na het opheffen van alle corona maatregelen, kon in mei de dodenherdenking 

weer als vanouds plaatsvinden. Er was een mooie grote opkomst. 

 Door de Projectgroep Roazebosk is in het afgelopen jaar veel werk verzet voor de 

herinrichting van het gebied op de voormalige A7 tracé. Hierover later meer. 

 Onlangs heeft er een lokale buurtmarkt plaatsgevonden. Dit was een groot succes 

en hier willen we in het nieuwe jaar zeker mee doorgaan.  

 Er is dit jaar weer een opfris cursus voor gebruikers van de AED georganiseerd.  

 Voor passanten in de haven is het sinds dit vaarseizoen nu ook mogelijk om 

middels pin het liggeld te kunnen betalen. Hier is door de passanten veel gebruik 

van gemaakt.  

 PB heeft van een inwoner een verzoek binnen gekregen voor het plaatsen van een 

bankje langs de Skarsterrien. Dit verzoek hebben wij gehonoreerd en wij zijn hier 

inmiddels mee aan de slag. Dit bankje zal PB doneren aan het dorp.  

 Stichting Doarpswurk hebben wij benaderd voor het begeleiden en adviseren van 

een tweetal projecten, namelijk woningbouw en uitbreiding van de tenniskantine 

tot een dorpshuis. Dit laatste doen wij in samenwerking met het bestuur van de 

tennisvereniging.  

 

Tenslotte: ook via de Nieuwsbrief van PB in de dorpskrant en ook op onze Facebook 

pagina wordt het dorp door Plaatselijk Belang op de hoogte gehouden van de (lopende) 

projecten en onderwerpen waar Plaatselijk Belang zich mee bezig houdt.  
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Vraag: Op de buurtmarkt waren niet alle producten echt lokaal. 

Antwoord: Dat klopt. Dat hadden we wel graag gewild, maar sommige verkopers uit de 

buurt hadden op dat moment ook gewoon niet of niet voldoende producten. Vandaar de 

keuze om wat verder te kijken. Maar wel alleen lokaal uit Friesland. 

Vraag: Waar is de nieuwbouw gepland?  

Antwoord: Dat vraagstuk ligt nog open.  

Vraag: Is er concreet vraag naar woningbouw / meer woningen? 

Antwoord: Ja, er zijn een aantal mensen die dit hebben aangegeven bij PB. Wie ook 

geïnteresseerd is, kan zich uiteraard ook melden bij PB.  

Vraag: Betreft het woningbouw voor verschillende inkomens? 

Antwoord: Dat is wel de opzet. Ook starters willen wij de kans geven voor wonen in ons 

dorp. 
 
 

9. Vooraf ingebrachte punten door leden van Plaatselijk Belang 
Er zijn geen punten ingebracht. 

 

 

10. Spreektijd: Gemeentezaken (Jan Willem Verbeek, 

 dorpencoördinator) 
 

Jan Willem Verbeek geeft aan dat hij graag een aantal punten onder de aandacht wil 

brengen. Aanvullingen hierop voor het verslag worden aangeleverd door Jan Willem bij 

PB.  

 

1. Voor verenigingen, stichtingen en andere samenwerkingsverbanden:  

 

Subsidieregeling ondersteuning sport, cultuur en welzijn tijdens en na corona  

Dit is een tijdelijke regeling bedoeld voor vrijwilligersorganisaties zoals stichtingen, 

verenigingen en andere samenwerkingsverbanden die actief zijn op het gebied van sport 

& bewegen, welzijn en kunst en cultuur. 

De subsidieregeling bestaat uit twee onderdelen: 

1. De coronabijdrage: dit is een bijdrage als compensatie voor de financiële schade 

die ontstaan is als gevolg van de coronapandemie. 

2. De herstartsubsidie: als steuntje in de rug willen we sportieve, welzijns- en 

culturele activiteiten subsidiëren waarmee organisaties en verenigingen geholpen 

worden met de herstart van de activiteiten én die een bijdrage leveren aan hun 

vitaliteit en weerbaarheid. 

De activiteit moet uiterlijk 1 oktober 2023 uitgevoerd zijn. De regeling is vanaf 1 

november opengesteld en eindigt op 1 mei 2023. Aan te vragen subsidie minimaal € 

1.000,- en maximaal € 20.000,-. 

Voor meer informatie: https://www.defryskemarren.nl/actueel/subsidieregeling-voor-

sport-cultuur-en-welzijn-gaat-van-start/ 

Contactpersoon bij de gemeente is Gerwin van der Kaap. 

 

Doorlopende subsidieregelingen 

Naast bovenstaande tijdelijke subsidieregeling zijn er ook doorlopende subsidieregelingen 

voor: 

Culturele activiteiten 

https://www.defryskemarren.nl/direct-regelen/belastingen-subsidies/subsidieregeling-

culturele-activiteiten/ 

Voor culturele activiteiten met een vernieuwend, spontaan, experimenteel of uitzonderlijk 

karakter. 

Inwonersinitiatieven 

https://www.defryskemarren.nl/direct-regelen/belastingen-subsidies/subsidieregeling-

inwonersinitiatieven/ 

Bedoeld voor: 

https://www.defryskemarren.nl/actueel/subsidieregeling-voor-sport-cultuur-en-welzijn-gaat-van-start/
https://www.defryskemarren.nl/actueel/subsidieregeling-voor-sport-cultuur-en-welzijn-gaat-van-start/
https://www.defryskemarren.nl/direct-regelen/belastingen-subsidies/subsidieregeling-culturele-activiteiten/
https://www.defryskemarren.nl/direct-regelen/belastingen-subsidies/subsidieregeling-culturele-activiteiten/
https://www.defryskemarren.nl/direct-regelen/belastingen-subsidies/subsidieregeling-inwonersinitiatieven/
https://www.defryskemarren.nl/direct-regelen/belastingen-subsidies/subsidieregeling-inwonersinitiatieven/
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1. Activiteiten t.b.v. sociale samenhang, gezondheid etc. 

2. Sport en beweeginitiatieven 

3. Ondersteunen van plaatselijke belangen:  

                - Leefbaarheidsprojecten met groot draagvlak.  

                - Renovatie en verduurzaming van dorps- en buurthuizen. 

 

Voor individuele inwoners op het gebied van energie, duurzaamheid:  

 

Tûk wenjen 

Zie: https://tukwenjen.nl/ Voor huurders en woningeigenaren. O.a.: 

1. Energiecoach (betaalde vrijwilliger, advies over bespaarkansen, gratis); 

2. Basis energieadvies door adviseur (€ 35,00 i.p.v. € 300,00). Zie de 

Subsidieregeling advies eigen woning: https://www.defryskemarren.nl/direct-

regelen/belastingen-subsidies/subsidieregeling-advies-eigen-woning/ 

 

Voor individuele inwoners, verenigingen, stichtingen etc. en bedrijven:  

 

Subsidieregeling groen en blauwe maatregelen  

Subsidie wordt voor drie maatregelen verstrekt: 

1. Aanleg groene daken; 

2. Afkoppelen van dak verhardingen en/of erfverhardingen op particulier terrein van 

het bestaande openbare gemeentelijke rioolstelsel of oppervlaktewater; 

3. Vasthouden van regenwater door aansluiten regenton, regenwater opvang- of 

infiltratiemodule. 

Zie: https://www.defryskemarren.nl/direct-regelen/belastingen-

subsidies/subsidieregeling-groen-en-blauwe-maatregelen/ 

 

Voor individuele inwoners op het gebied van geldzaken:  

 

Geldzaken en schulden 

Algemene informatie over geldzaken en schulden: 

https://www.defryskemarren.nl/direct-regelen/werk-inkomen/geldzaken-en-schulden/ 

Hier is o.a. informatie te vinden over de energietoeslag en bijzondere bijstand. 

 

Voor het aanvragen van energietoeslag en/of andere regelzaken kunnen inwoners terecht 

bij:  

Regelhulp (onderdeel van Sociaal Werk De Kear) 

De medewerkers zijn te vinden in de bibliotheken in onze gemeente: 

Joure: iedere dinsdagochtend tussen 10:30 en 12:30 uur en iedere donderdagochtend 

tussen 10:30 en 13:30 uur. Bereikbaar via 06-51307554 

Een afspraak maken kan tijdens de aangegeven openingstijden of via 

regelhulp@sociaalwerkdekear.nl. 

 

Vragen aan de gemeente vanuit de zaal: 

Vraag: De dienstregeling van de pont bij de Skarsterrien. Deze zou het moeten doen, 

maar ligt stil. 

Antwoord: Hier komt de gemeente via PB op terug.  

Vraag:  Op het fietspad richting Sint Nyk vliegen de brommers er met grote snelheid over 

heen. Mag dit?  

Antwoord: Nee dit mag uiteraard niet. Brommers mogen er sowieso niet op. Deze 

moeten op de openbare weg. Hoe wij hierop als gemeente kunnen handhaven? Door 

overlast te melden bij de gemeente. Dit punt wordt ook meegenomen door de 

Dorpencoördinator naar de collega’s van handhaving bij de gemeente.  

Vraag: De jeugd steekt vuurwerk af in de tunnel. Hoe wordt hierop gehandhaafd door de 

gemeente?  Mensen durven daardoor soms niet door de tunnel. Ook wordt er vuurwerk 

midden in Scharsterbrug afgestoken.  

Antwoord: In dat geval is het beste om op dat moment zelf direct de politie bellen.  

Daarnaast is het ook een vorm van burgerplicht dat je dit meldt bij de gemeente.  

https://tukwenjen.nl/
https://www.defryskemarren.nl/direct-regelen/belastingen-subsidies/subsidieregeling-advies-eigen-woning/
https://www.defryskemarren.nl/direct-regelen/belastingen-subsidies/subsidieregeling-advies-eigen-woning/
https://www.defryskemarren.nl/direct-regelen/belastingen-subsidies/subsidieregeling-groen-en-blauwe-maatregelen/
https://www.defryskemarren.nl/direct-regelen/belastingen-subsidies/subsidieregeling-groen-en-blauwe-maatregelen/
https://www.defryskemarren.nl/direct-regelen/werk-inkomen/geldzaken-en-schulden/
mailto:regelhulp@sociaalwerkdekear.nl


Verslag ALV 2022 pag. 5 

 

Vraag: Bij het fietspad naar Sint Nyk staat het verkeersbord aan de rechterkant, terwijl 

je ogen (voor de verkeersveiligheid) op links zijn gericht. Hier is vrees dat het een keer 

mis gaat.   

Antwoord: Het is juist aangepakt om het veiliger te maken. Misschien moeten we dit 

eerst even afwachten?   

Vraag: M.b.t. tot de nieuwe komversmalling vooraan in het dorp. Als de brug in het 

vaarseizoen open staat, is de verwachting dat hier een grote opstopping (en daarmee 

onveiligheid) in het dorp ontstaat.   

Aanvulling van Wouter Leijen: Dit zou niet gebeuren, ook mede gezien het feit dat er op 

korte afstand zich een brug bevindt. In het verleden zijn hierover afspraken gemaakt met 

de gemeente. De afspraak met de gemeente was, dat er geen komversmalling zou 

komen. Hier is het vorige bestuur van PB ook bij betrokken geweest. De vrachtwagens 

kunnen namelijk dan de bocht niet/moeilijk maken. Hier is/moet ook een brief van zijn. 

Verbaasd hoe dit nu wel heeft kunnen plaatsvinden?   

Antwoord: De gemeente en PB gaan dit nakijken/uitzoeken.   

Wilco geeft aan dat PB hier niet in is betrokken door de gemeente en ook niet op de 

hoogte was van deze afspraak met de gemeente. Hoe dit dan kan gebeuren? PB gaat dit 

verder afstemmen en evalueren met de gemeente. Terugkoppeling hierover zal 

plaatsvinden via de Brêgepraat.  

 

PAUZE:  
 
 

11. Presentatie: Herinrichting Roazebosk  
Esther Beneker geeft een zeer bevlogen presentatie over de huidige status van de 

plannen voor de herinrichting van het voormalige tracé A7. Binnenkort volgt weer meer 

informatie hierover via de dorpskrant. 
 
 

12. Presentatie: Boerenoverleg Skarsterbrêge (PB)  
Nico de Vries geeft namens Plaatselijk Belang aan dat er inmiddels een tweetal 

overleggen met een aantal boeren in ons dorp hebben plaatsgevonden met PB. De 

gedachte hierachter is de boeren te willen ondersteunen. De wijze waarop en in welke 

vorm dit eventueel zou kunnen, wordt in het overleg met alle betrokken besproken. 

Zodra dit concreter wordt, zal hierover ook gecommuniceerd worden in de dorpskrant. 

 

 

13. Gereserveerde spreektijd  
Hier is geen aanvraag voor gedaan. Dit agendapunt komt daarmee te vervallen. 

 

 

14. Rondvraag  
Wilco vraagt of iedereen de presentielijst heeft getekend.  

 

De Kear: Er speelt op dit moment van alles in de wereld. Alles wordt duurder. Weten 

jullie als Plaatselijk Belang of er mensen zijn in jullie dorp die het niet meer redden? En 

weet PB dan waar deze mensen terecht kunnen? Er zijn namelijk een aantal lokale 

initiatieven. Bijvoorbeeld de Wegwijzer geld. Kan deze informatie gedeeld worden in het 

dorp via de dorpskrant?   

De Kear zorgt er dan voor dat deze informatie wordt aangeleverd bij Plaatselijk Belang.  

 

Er zijn verder geen inhoudelijke vragen meer voor de rondvraag. 

  

 

15. Sluiting 
De voorzitter bedankt alle aanwezigen voor hun bijdrage en aanwezigheid en sluit de 

vergadering om 21:30 uur. 


